

MegaLink



Kami akan tetap membuat  
anda tersenyum sementara  
anda merancang Legasi anda

Ahli Kumpulan



eTiqa

---

## Rancanglah Legasi anda untuk melindungi masa depan orang yang tersayang

Etiqa MegaLink adalah pelan berkaitan pelaburan yang membantu anda memastikan impian mereka yang tersayang dapat diteruskan walaupun setelah ketiadaan anda melalui perkhidmatan Cepat & Mudah kami:

### Pengagihan Warisan

Legasi anda akan diagihkan terus kepada pewaris yang dinamakan apabila anda meninggal dunia dan tambahan sebanyak 200% daripada jumlah yang diinsuranskan akan dibayar sekiranya kematian disebabkan kemalangan.

### Manfaat Penjagaan Hilang Upaya

Dapatkan 5% daripada jumlah yang diinsuranskan setiap tahun selama 5 tahun berturut-turut tanpa mengemukakan tuntutan tambahan.

### Unit Bonus Kesetiaan

0.1% daripada jumlah yang diinsuranskan akan dikreditkan ke dalam akaun anda setiap 2 tahun secara automatik, bermula daripada tahun polisi ke-7 untuk memaksimumkan nilai pelaburan.

### Tanpa Pemeriksaan Kesihatan

Dapatkan perlindungan sehingga RM2 juta tanpa pemeriksaan kesihatan.

### Fleksibel

Uruskan pelan legasi anda dengan tempoh pembayaran yang fleksibel bermula dari 5, 10, 15 atau 20 tahun, atau sehingga anda mencapai umur 100 tahun.

#### *Nota:*

*Manfaat penjagaan hilang upaya akan dibayar selepas tuntutan manfaat hilang upaya diluluskan. Manfaat utama di atas adalah tertakluk kepada terma dan syarat.*

## Kelayakan

- Anda layak untuk memohon pelan ini untuk anda atau pasangan anda sebelum umur 70 tahun.
  - Jumlah yang diinsuranskan bagi pelan ini bermula dari RM500,000.
-

## Hadiah untuk orang yang tersayang

Adam, berumur 35 tahun, berpendapatan RM10,000 sebulan, bertanggungjawab untuk perbelanjaan isi rumah dan pendidikan anak-anak. Dia membuat perancangan untuk melindungi kehidupan mereka dan pada masa yang sama memastikan tanggungjawab kepada yang tersayang dapat ditunaikan walaupun dia sudah tiada lagi.

Adam menyertai MegaLink dengan premium sebanyak RM6,493 setahun untuk jumlah yang diinsuranskan sebanyak RM1,000,000





## Pelan MegaLink

Jumlah yang Diinsuranskan  
**RM1,000,000**

### Senario 1

Selepas 15 tahun, Adam ditimpa musibah dan meninggal dunia. Adam meninggalkan warisan untuk orang yang tersayang.

#### Hadiah Kasih Sayang

Keluarga Adam menerima manfaat kematian berjumlah **RM1,000,000.**

Dengan warisan yang ditinggalkan, gaya hidup dan impian keluarga Adam adalah terjamin.

### Senario 2

Selepas 15 tahun, Adam ditimpa musibah dan hilang upaya kekal. Adam lebih bersedia menghadapi musibah yang menimpa.

#### Manfaat Hilang Upaya

Jumlah yang diinsuranskan sebanyak RM1,000,000 + Manfaat Penjagaan Hilang Upaya sebanyak RM250,000 (dibayar selama 5 tahun)

Adam menerima manfaat hilang upaya berjumlah **RM1,250,000.**

Dengan manfaat yang dibayar, Adam dapat mengurangkan beban penjagaan hilang upayanya dan gaya hidup keluarganya adalah terjamin.

*Nota: Senario di atas digunakan untuk tujuan ilustrasi sahaja. Tertakluk pada terma dan syarat.*

*Untuk maklumat lanjut mengenai terma dan syarat, sila rujuk kepada Ejen Etiqa Insurans Hayat anda.*



Diunderait oleh:

**Etiqa Life Insurance Berhad** (1239279-P)

(Dilesenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia)

Dataran Maybank, No. 1, Jalan Maarof, 59000 Kuala Lumpur, Malaysia.

**T** +603 2297 3888    **F** +603 2297 3800

Etiqa Oneline 1300 13 8888

[www.etiqa.com.my](http://www.etiqa.com.my)